
گزارش امتیاز از تیم ملی و مشکلات این روزهایش

فلسفه کاری کی روش ، دیسیپلین یا لجبازی ؟!

امیدوارم استقلال از شکست برابر الاهلی درس بگیرد

عنایتی:برخیافرادمانندخورهبهجاناستقلالافتادهاند

در ایران بیش از اسپانیا و انگلیس زیر ذره بین رسانه ها بوده ام

کی روش: خوشبختانه تلفنم برای دریافت پیشنهاد ها زنگ خورده است

مسعود عطری
مصاحبه  و  فراوان  قوس های  و  کش  از  پس 
روش  کی  سنگین  های  بیانیه  و  برانکو  تند  های 
حالا جدال میان این دو مربی به مرحله حساسی 
رسیده است . عده ای می گویند کی روش لیستی 
به فدراسیون داده که نامی از بازیکنان پرسپولیس 
در آن دیده نمی شود . فدراسیون نشین ها و بویژه 
مهدی تاج اما نظر دیگری دارند و می گویند لیستی 
داده نشده و این حرف ها همه شایعه است . البته 
تاج و همکارانش در فدراسیون فوتبال باید این حق 
نکنیم  باور  را  حرفهایشان  که  بدهند  ما  به  هم  را 
چون هزاران بار از این دروغ های مصلحتی از آنها 
شنیده ایم و بعداً خلاف آن ثابت شده است و این 
بار نیز تفاوتی با بقیه مواقع ندارد . هرچند مهدی 
تاج در صحبت هایش به وضوح اشاره کرده که تیم 
تیم  به  روش  کی  نگاه  و  هاست  آماده  جای  ملی 
ملی رنگی نیست و قطعاً از بازیکنان آماده لیگ به 
اردوی تیم ملی دعوت می کند اما سکوت سرمربی 
تیم ملی و اخلاقی که از وی در طول این سالها می 

شناسیم حکایت دیگری دارد . 
کی روش ، دیسیپلین یا لجبازی ؟!

این  یا  آیا کی روش لجباز و یک دنده است 
در  او  رهبری  و  دیسیپلین  از  گرفته  نشات  کارها 
رحمتی  مهدی  زدن  خط  زمان  ؟  است  ملی  تیم 
و  خواندند  دنده  یک  و  لجباز  را  او  ها  استقلالی 
از کی  نبخشیدن رحمتی  و  نکردن  بخاطر دعوت 
روش بخاطر این لجبازیها انتقادات بسیاری کردند 
. حالا اما قضیه برعکس شده است و پرسپولیسی 
جبهه  روش  کی  مقابل  در  مسئله  این  بخاطر  ها 
 . کنند  می  متهم  لجبازی  به  را  او  و  اند  گرفته 
روش  کی  دارند  اعتقاد  نگارنده  مثل  اما  برخی 
دیسیپلین دارد و برایش قرمز و آبی و زرد و سبز 

غرور  و یک  او یک خودخواهی   . کند  نمی  فرقی 
مخصوص به خودش را دارد که آن را با دیسیپلین 
درهم می آمیزد و اگر روی دنده لج بیفتد کوتاه 
بودیم چنین  او  ما هم جای  اگر  . شاید  آید  نمی 
ندارد  بالاخره مسئولیت کمی  می کردیم چرا که 
و باید به 80 میلیون آدم جواب پس بدهد . وقتی 
ملی  منافع  بخاطر  برانکو  مثل  یکی  بیند  می  او 
کوتاه نمی آید و اردوهای تیم ملی را بخاطر منافع 
باشگاهی خراب می کند شاید بتوان به کی روش 
هم حق داد بخاطر تیم ملی و پاسخگویی به این 
همه آدم از مواضعش کوتاه نیاید . اصلًا چرا همه 
مثل  یکی  و  بیاید  کوتاه  روش  کی  دارند  انتظار 
است  سوالاتی  همه  اینها  ؟!  نیاید  کوتاه  برانکو 
یا  و  پاسخگویی  و  دارد  زمان  گذشت  به  نیاز  که 
امکان  شرایط  این  در  فعلًا  آنها  تحلیل  و  تجزیه 

پذیر نیست . 

احتمالات چه می گویند ؟
بنظر می رسد کی روش مانند سالهای قبل باز 
هم دیسیپلین خود را بکار بگیرد و مانع از دست 
و  شود  نظرش  مورد  اسامی  به  فدراسیون  اندازی 
عدم  روش  کی  نظر  اگر  رسد  می  نظر  به  بعید  یا 
دعوت از بازیکنان پرسپولیس باشد حرف های تاج 
و یا جلسه با مسئولان فدراسیون نظرش را تغییر 
 ، عقیلی   ، رحمتی  مهدی  بحث  در  که  چرا  دهد 
خلعتبری و جباری به روشنی دیدیم که کی روش 
در اجرای تصمیماتش با هیچ کس شوخی ندارد و 
کنار گذاشتن رحمتی در اوجِ نیاز به او در مسابقات 
مقدماتی جام جهانی آن هم در سه بازی آخر نشان 
داد او از اصول و اعتقاداتش دست نمی کشد حتی 
روش  کی  این  حالا   . باشد  خطر  در  منافعش  اگر 
همان کی روش چهارسال پیش است با این تفاوت 
مبرم  نیاز  رحمتی  امثال  به  پیش  4 سال  تیم  که 

عدم  سبب  تساوی  یک  یا  و  باخت  یک  و  داشت 
اما حالا   ، به جام جهانی می شد  تیم ملی  صعود 
او تیمی دارد که صدرجدول را تسخیر کرده است 
بازیکنان  به  نیاز مبرمی هم  مانند 4 سال پیش  و 
پرسپولیس ندارد و در هر پست بازیکنانی به مراتب 
هم تراز و یا بهتر از آنها در ترکیب تیم ملی دارد . 
با این اوصاف باید منتظر ماند و تصمیم نهایی کی 
نظاره  به  را  مسئله حساس  این  با  رابطه  در  روش 
آیا او کوتاه می آید و  نشست تا معلوم شود نهایتاً 
بازیکنان پرسپولیس را به تیم ملی دعوت می کند 
مواضع  روی  باز هم  قبل  مانندچهار سال  اینکه  یا 
خودش می ایستد و با بازیکنان دیگر به ادامه مسیر 

جام جهانی می اندیشد . 
فدراسیون و عدم شفافیت 

باقی  هنوز  ای  نشده  حل  معادله  وسط  این 
شفافیت  عدم  جز  نیست  چیزی  آن  و  مانده 
فدراسیون فوتبال و سیاست های آن که بارها در 
مورد آن گفتیم و نوشتیم و گلایه کردیم که چرا 
در این اوضاع نابسمان بجای مدیریت و تعیین خط 
مشی ، به فکر کدخدامنشی و میانجی گری است و 
به اصطلاح یکی به نعل می زند و یکی به میخ . مگر 
اجرایی  مسئولیت  فدراسیون  که  است  این  از  غیر 
دارد و بحث فنی برعهده کی روش است پس دیگر 
مصاحبه کردن مهدی تاج و عوامل فدراسیون مبنی 
بر اینکه کی روش چه کسانی را دعوت خواهد کرد 
قدری جانب داری است و فدراسیون نباید خودش 
را درگیر این مسائل پیش پا افتاده کند بلکه باید 
دارد  دوست  که  طور  آن  روش  کی  بدهد  اجازه 
و  اول  که  کند چرا  رهبری  را  هدایتش  تحت  تیم 
و  مردم  به  پاسخگویی  مسئولیت  که  اوست  آخر 
نه  و  برانکو  نه  دارد  برعهده  را  فوتبال  فدراسیون 

بازیکنان پرسپولیس و یا استقلال ! 

افراد  برخی  گفت:  قم  صبای  مربی   - بازیکن 
به خاطر  و  افتاده اند  استقلال  به جان  مانند خوره 

منافع شان حاضرند برادرشان را بفروشند.
کلاس های  در  حضورش  درباره  عنایتی  رضا 

مربیگری، علاقه اش به استقلال و ... صحبت  کرد.
* تسنیم: از وضعیت صبای قم چه خبر؟

در  فشرده  صورت  به  است  روزی  چند 
کلاس های مربیگری شرکت می کنم و دور از صبا 

هستم.
*برنامه  ات برای مربیگری جدی است؟

فوتبال،  به  ساله  چندین  علاقه  به  توجه  با 
دوست دارم در این رده هم شانسم را امتحان کنم.

* چه کسانی در این کلاس ها حضور دارند؟
ابراهیم  مجیدی،  فرزاد  نکونام،  جواد  من، 

میرزاپور و ...
* فکر می کنی در دنیای مربیگری هم موفق 

باشی؟
در  بازیکنان  از  جدیدی  نسل  که  همانطور 
دنیای  در  که  است  نیاز  می کنند،  بازی  ما  فوتبال 
مربیگری هم نسل جدیدی بیاید. اینکه چه کسی 
بیاید و چه کسی برود، مهم نیست. مهم استفاده از 
تجربیات است. در فوتبال ما ارتباطات نقش تعیین 
کننده دارد نه کارآیی. امیدوارم به جایی برسیم که 
منافع فوتبال در اولویت قرار بگیرد و شرایط بهتر 

از این شود.
انجام  هم  با  صحبت هایی  چه  کلاس ها  *در 

می دهید؟
دیگران  مواقع  برخی  است.  متفاوت  نظرات 
نظری  یا  نکنم  قبول  من  شاید  که  دارند  نظراتی 
شود.  روبه رو  دیگران  مخالفت  با  که  باشم  داشته 

اینها بحث های فوتبالی ما در کلاس هاست.
* هدفت مربیگری  در استقلال است؟

و  مادرید  رئال  مربیگری  در  من  هدف 
نمی توان مشخص  را  و هدف  بارسلوناست! دیدگاه 

کرد و باید از فرصت ها استفاده کنید.
* با این وضعیت تکلیف بازی کردنت در صبا 

چه خواهد شد؟
4،5 هفته است که با صبا نصفه و و نیمه کار 
بازی  نظر  از  کنم  احساس  که  جایی  هر  می کنم. 
در  کرد،  خواهم  را  کار  این  می کنم،  کمک  کردن 
غیر این صورت روی نیمکت به آقای مرفاوی کمک 

خواهم کرد.
نخستین  در  تیم  این  برسیم،  استقلال  به   *
مقابل  آسیا  قهرمانان  لیگ  گروهی  مرحله  بازی 
الاهلی شکست خورد. فکر می کنی از گروه خودش 

صعود کند؟
شرایط برای استقلال سخت است. از بازیکنان 
آخر  دقیقه   5 در  می رفت  زیادی  انتظار  باتجربه 

دقیقه  گل  تا  کرده  بازی  بیشتری  مسئولیت  با 
اتفاقی  هنوز  البته  نرسد.  ثمر  به  برای حریف  آخر 
نیفتاده و گام اول را پشت سر گذاشته ایم. امیدوارم 
استقلال از این شکست درس بگیرد و خود را برای 

دیدارهای بعدی آماده کند.
* در برنامه خندوانه برای پرسپولیسی ها کُری 

خواندی...
تا آخرین نفس دلم پیش استقلال است. برای 
افتاده اند  استقلال  جان  به  خوره  مانند  که  آنهایی 
را  برادرشان  خود  منافع   برای  حاضرند  حتی  و 
مدیون  را  خودم  نیستم.  قائل  ارزشی  بفروشند، 
استقلال می دانم. همین که هواداران من را فراموش 
نکرده و دو دوره آقای گلی و بهترین بازیکن لیگ را 
برایم یادآوری می کنند، برایم ارزش دارد. استقلال 
و لوگوی این باشگاه و ستاره های روی پیراهن برای 

من ارزش زیادی دارد.

ایران دریافت چندین پیشنهاد برای  سرمربی پرتغالی تیم ملی 
هدایت تیم های ملی و باشگاهی را تأیید کرد اما اینکه از کدام تیم ها 

پیشنهاد داشته است را فاش نکرد.
کارلوس  با  گفت و گو  در  پرتغال  مانیا«ی  دا  »کوریره  نشریه 
کی روش، از سرمربی تیم ملی ایران در خصوص موضوعاتی همچون 
رابطه اش با فدراسیون فوتبال ایران، تمایلش برای بازگشت به فوتبال 
باشگاهی، قهرمانی تیم ملی کشورش در یورو 2016، رأی ندادن به 
سال  طلای  توپ  بردن  برای  گزینه  شایسته ترین  عنوان  به  رونالدو 

2016 و رابطه اش با رسانه های ایرانی سؤالاتی پرسیده است.
 بعد از بی ثباتی های اخیر در رابطه ات با فدراسیون فوتبال ایران، 
ادامه  این کشور  ملی  تیم  عنوان سرمربی  به  فعالیت تان  به  سرانجام 

دادید. الان وضعیت تان چطور است؟
وعده هایی داده می شود اما هر ماه این وعده ها عملی نمی شود. 
در  ما  شود.  مهیا  لازم  شرایط  اینکه  مگر  ندارد  وجود  گزینه ای  فعلًا 
پروسه صعود به مرحله نهایی جام جهانی هستیم اما هنوز داریم در 
دارد.  مساحت  مربع  متر   60 تنها  که  می کنیم  تمرین  زمین چمنی 
تکلیف  تا  بدهد  جوابی  من  به  این خصوص  در  فدراسیون  امیدوارم 

را بدانم.
پیشنهاد یا پیشنهادهایی داشته اید؟ از کجا؟

نمی توانم بگویم. خوشبختانه تا الان تلفن همراهم برای دریافت 
پیشنهاد مربیگری در تیم های ملی و باشگاهی زنگ خورده است.

دلتان برای مربیگری در رده باشگاه تنگ نشده است؟
مربیگری در رده باشگاهی متفاوت و جذاب تر است اما مربیگری 
در رده ملی هم جذاب است چون در آن شاهد رشد و تحول فوتبال 

یک کشور هستیم.

با تجربه مربیگری در تیم هایی مانند رئال مادرید و منچستریونایتد 
که دو باشگاه از برترین باشگاه های دنیا هستند، آیا از دست رسانه ها 

خسته شده اید؟
به  تهران  در  می کنند.  زندگی  نفر  میلیون   80 ایران  در  خیر. 
تنهایی 14 میلیون نفر زندگی می کنند و 17 روزنامه ورزشی منتشر 
می شود. اگر جایی باشد که من بیش از هر مکان دیگری زیر ذره بین 

رسانه ها قرار گرفته باشم، آنجا ایران است.
امکان ندارد کی روش در پرتغال مربیگری کند؟

خیر اینطور نیست. برای من پرتغال مانند سایر کشورهاست. همه 
چیز به شرایط، به باشگاه و پروژه ای که آن تیم دارد، بستگی دارد.

از قهرمانی پرتغال در یورو 2016 غافلگیر نشدید؟
بازی به بازی، وضعیت تیم ملی پرتغال بهتر می شد و با وجود 
پیشروی اش  به  توانست  بود  گرفته  شکل  علیه اش  که  منفی  جو 
ادامه دهد. در فینال مصدومیت رونالدو و خروجش از ترکیب اتفاق 
و  گذاشت  ما  تیم  روی  فوق العاده ای  تأثیر  چون  بود  سرنوشت سازی 
سایر بازیکنان را متحد تر کرد. پرتغال آن بازی را تنها و تنها به خاطر 

جوی که در تیم بعد از آن اتفاق شکل گرفت، برد.
رونالدو  به   2016 سال  در  فیفا  بازیکن  بهترین  جایزه  اعطای 

منصفانه بود؟
امسال بدون شک حق رونالدو بود چون هیچ بازیکنی همسطح 

او بازی نکرد.
اما شما او را به عنوان اولین گزینه  اول تان برای بردن این جایزه 

انتخاب نکردید...
بلکه نظر کل  نبود  تنها نظر شخصی خودم  رأیی که من دادن 
مربیان لیگ دسته اول فوتبال ایران بود. درست است که من به عنوان 

سرمربی تیم ملی ایران رأی دادم اما این رأی، رأی کارلوس کی روش 
نبود. حالا همه دارند این موضوع را بزرگ جلوه می دهند. اگر برویم و 
آرای کاپیتان تیم های ملی پرتغال و آرژانتین را ببینیم خواهیم دید 
که هر یک از آنها به سه هم تیمی خودشان ر ای داده اند. رونالدو سه 
بازیکن رئال مادرید را انتخاب کرد و مسی هم سه بازیکن بارسلونا اما 
هیچ کسی سؤالی در مورد اینکه چرا آنها اینگونه رأی دادند نپرسید.

پروسه حقوقی شکایت تان از بانک BES )امارات( چگونه پیش 
می رود؟

ادامه  پولم  شدن  مسترد  و  حقم  گرفتن  برای  تلاش  به  من 
می  دهم. پولی در یک بانک گم می شود و پلیس به جای دفاع از فرد 
زیان دیده، از سارقان حمایت می کند. در این کشور بی عدالتی وجود 
نادیده  را  آنها  بتوان  که  آن هستند  از  اتفاقاتی جدی تر  دارد. چنین 
باید  نفر  یک  شده اند.  متضرر  هم  دیگر  خیلی ها  من  جز  به  گرفت. 

پاسخگوی این بی عدالتی باشد.

دایی: از ابتدای فصل تا به حال فقط وعده و وعید شنیدیم

 اگر این مشکلات را نداشتیم یکی از ۲ تیم بالای جدول بودیم
سرمربی تیم فوتبال نفت تهران تأکید کرد که نمی تواند بازیکنانش را 

هر روز با خواهش و تمنا به تمرینات بیاورد.
علی دایی که همراه با بازیکنان نفت تهران در فدراسیون فوتبال 
حاضر شده بود در خصوص این اعتراض و اعتصاب بازیکنان در تمرینات 
گفت: متأسفانه با توجه به قرارهایی که مسئولان باشگاه گذاشتند، وعده ها 
عملی نشد و بازیکنان چند روزی است تمرین نکرده اند. ما از اول فصل با 
بدقولی های زیادی مواجه بودیم. من دوست نداشتم تمرین تعطیل شود، 

اما نمی شود همیشه با خواهش و تمنا بازیکنان را به تمرین آورد.
وی افزود: همه قراردادهای بازیکنان و مربیان در ابتدای فصل برای 
پرداخت شان زمان بندی صورت گرفته بود، اما هیچ کدام از پرداخت های ما 
در زمان مقرر صورت نگرفت و ما از اول فصل تا الان مدام وعده و وعید 
شنیده ایم. خیلی از پاداش ها را باشگاه به بازیکنان پرداخت نکرده و بخش 
عمده ای از پرداخت قراردادها نیز باقی مانده است. با توجه به شرایطی که 
پیش آمده است بازیکنان تصمیم گرفتند امروز نزد رئیس فدراسیون آمده 

و با او صحبت کنیم.
سرمربی تیم فوتبال نفت تهران با بیان اینکه امروز بازیکنان و مربیان 
تیم با رئیس فدراسیون درددل کردند، خاطرنشان کرد: به هر حال مشکلی 
که الان گریبانگیر تیم ها شده برای خیلی از باشگاه ها وجود دارد. تیم ما 
10 روز مانده به شروع لیگ استارت زد و با تمام مشکلاتی که از ابتدای 
فصل تا الان داشتیم توانستیم به فینال جام حذفی راه پیدا کرده و در 

لیگ هم در بین پنج تیم اول باشیم. اگر بتوانیم در لیگ چهارم شویم 
سهمیه آسیایی مان قطعی است. مشخص نیست تیم ما مالکیتش به چه 
شکل است. ما همه مشکلات را امروز با تاج درمیان گذاشتیم و او قول داد 

به همه مسائل رسیدگی شود.
دایی در واکنش به شایعه کناره گیری تیم نفت از مسابقات لیگ و 
حضور این تیم با بازیکنان امیدش در این رقابت ها تأکید کرد: ببخشید، 
این حرف ها را الان از شما می شنوم. ما فصل را دیر شروع کردیم و الان 
هم وضعیت خوبی در رقابت های لیگ و جام حذفی داریم. بازیکنان ما از 
ابتدای فصل با خیلی از مشکلات ساختند و الان هم توقع شان این است 
که در قبال نتایج خوبی که کسب کرده اند حداقل دستمزد خوبی بگیرند. 
در همین لیگ مان تیم هایی حضور دارند که با کلی هزینه الان پانزدهم 
جدول هستند، اما ما با کمترین هزینه در فینال جام حذفی هستیم و 
در لیگ در جایگاه پنجم ایستاده ایم. قرارداد بازیکنان ما خیلی کمتر از 
تیم های دیگر است. آنها حق طبیعی شان است که حقوق خود را دریافت 
کنند. وقتی بازیکن حقوقش را نگرفته من نمی توانم به او زور بگویم و 
تأکید کنم حتماً باید در تمرینات شرکت کند. طبق قانون وزارت کار هر 
فردی وقتی کاری انجام می دهد باید حق و حقوقش را هم دریافت کند. 
من که نمی توانم بازیکنی که حقوقش را نگرفته به خاطر تمرین نکردن 
جریمه کنم. وی همچنین تصریح کرد: ما از امروز تمرینات مان را برای 
ادامه بازی های لیگ شروع خواهیم کرد و منتظر می مانیم تا فدراسیون و 

سازمان لیگ به مشکلات مان رسیدگی کنند.
دایی همچنین تصریح کرد: در صحبتی که امروز با تاج داشتیم 
قرار بر این شد که به مشکلات تیم رسیدگی شود و ما هم تمرینات 
خود را ادامه دهیم. اگر ما این تصمیم را گرفته ایم به خاطر این است 
که نمی خواهیم حق و حقوقی از تیم ضایع شود. به هر حال ما یکی از 
تیم های لیگ هستیم و باید با تمام توان مان مقابل همه تیم ها ظاهر شویم. 
یکسری از تیم ها برای قهرمانی می جنگند و یکسری از تیم ها برای سقوط 
نکردن و ما باید با تمام توان مان مقابل همه تیم ها حاضر شویم تا خدای 
نکرده حقی از تیمی ضایع نشود، وگرنه ما پولی نگرفتیم که بخواهیم به 

تمرینات برگردیم.
نه تنها  با مساعدت فدراسیون و سازمان لیگ مطالبات  امیدوارم 
تیم ما بلکه بازیکنان همه تیم ها پرداخت شود. وی با بیان این جمله در 
خصوص اینکه سجاد شهباززاده چه زمانی می تواند برای نفت به میدان 
برود، گفت: برای صدور کارت بازی شهباززاده باشگاه باید اقدام کرده و این 
مسائل را حل کند. سجاد هم پسر خوبی است و هم بازیکنی توانمند که 
می تواند به ما کمک کند. با این حال مشکلات او باید حل شود تا بتوانیم 

از این بازیکن استفاده کنیم.
سرمربی تیم نفت در پاسخ به این سؤال که فکر می کند چه زمانی 
این مشکلات به پایان برسد تا شهباززاده برای تیمش به میدان برود، تأکید 

کرد: دیگر این مسئله را من نمی دانم.
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اخبار
تیم من از خوابی عمیق بلند شد!

منصوریان: شکست مقابل الاهلی یک شوک به تیم جوان ما بود
تیمش  برای  عنوان یک شوک  به  امارات  الاهلی  مقابل  از شکست  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 

جوانش یاد کرد.
التعاون عربستان اظهار داشت:  علیرضا منصوریان در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل 
اولین بازی مان را در آسیا با نتیجه قابل قبولی شروع نکردیم، اما به این موضوع به عنوان یک شوک به 

تیم جوان مان  نگاه می کنم. تیم جوان ما برای شروع از یک خواب عمیق بلند شد.
وی در ادامه افزود: تمام 10 بازی اخیر التعاون را آنالیز کرده ایم و می دانیم از بازی فردا چه چیزی 
می خواهیم. نه ما و نه التعاون در عمان میزبان نیستیم. دوست داشتیم در ورزشگاه 120 هزار نفری 
آزادی میزبان التعاون باشیم. با این حال دوست داریم از آنالیز تاکتیکی حریف بهره تاکتیکی را برده و 

بهترین نتیجه را کسب کنیم.
سرمربی تیم فوتبال استقلال درباره شناختش از تیم التعاون عربستان تصریح کرد: ما تاریخ فوتبال 
توانسته  التعاون  دوره  این  در  ... می شناسیم.  و  الشباب  الاتحاد،  الهلال،  تیم هایی چون  با  را  عربستان 
آنها در خط حمله  باشد. می دانیم  از تیم های دیگر شانس بهتری داشته  سهمیه عربستان را بگیرد و 
مشکلاتی دارند، اما وقتی تیمی به عنوان نمانیده عربستان در آسیا شرکت می کند، قطعاً قابل احترام 

خواهد بود.
منصوریان با اشاره به میزبانی استقلال از التعاون در عمان گفت: تشکر می کنیم که اینجا امکانات 
خوبی برای تیم های ایرانی پیش بینی شده است. همچنین تشکر می کنم از فدراسیون فوتبال عمان که 
نهایت همکاری را با ما داشته است. امیدوارم اگر بستری فراهم شد، بتوانیم میزبان خوبی برای فدراسیون 

فوتبال عمان بوده و ارتباط مان حفظ شود.

پورموسوی: 
امیدوارم یک فوتبال خوب و جوانمردانه را مقابل الجزیره به نمایش بگذاریم

سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان ابراز امیدواری کرد تیمش یک بازی خوب و جوانمرادنه را 
مقابل الجزیره به نمایش بگذارد.

امارات اظهار داشت:  الجزیره  از دیدار تیمش مقابل  سیروس پورموسوی در نشست خبری پیش 
خوشحالم از اینکه در کشور امارات هستیم و امیدوارم همراه با بازیکنانم یک فوتبال خوب و جوانمردانه 

را به نمایش بگذاریم.
سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان در مورد شرایط  این تیم تصریح کرد: خدا را شکر شرایط 
و آمادگی ما خیلی خوب است و بعد از برد در بازی اول از لحاظ روحی و روانی در شرایط بسیار خوبی 
قرار داریم. در این چند روز در دبی تمرینات بسیار خوبی انجام دادیم و خدا را شکر مصدوم و محروم 

هم نداریم.
وی با اشاره به شناختش از تیم الجزیره گفت: شناخت خوبی از تیم الجزیره داریم و می دانیم با 50 
امتیاز صدرنشین لیگ امارات است و با 9 امتیاز اختلاف با تیم دوم صدرنشین است. اطمینان داریم که 
با تیم خیلی خوبی روبه رو خواهیم شد. تنها مشکلی که فکر می کنم در این بازی داشته باشیم تجربه 
کمتر بین المللی ما نسبت تیم الجزیره است. البته بازیکنان ما سختکوش و بزرگ هستند و این نقیصه 

را با تلاش و دوندگی جبران کنند.
پورموسوی در خصوص سرمای هوا و احتمال بارندگی در دیدار فردا و تأثیر این مسئله بر کیفیت 
بازی استقلال خوزستان، عنوان کرد: ما در شهر و استانی زندگی می کنیم که اصلًا آنجا بارندگی به این 
با  این مسئله تا حدودی کارمان را سخت می کند. بچه های ما تلاش می کنند  شکل نداریم و طبیعتاً 
همت و جنگدنگی خود با امتیاز از اینجا خارج شوند و بارندگی و سرما روی کار آنها تاثیر منفی نگذارد.

هاشمی نسب: با روح و روان بازیکن ما بازی کردند
اگر بازیکن سیاه جامگان بودم، همه حرف ها را می زدم

سرپرست پیشین تیم سیاه جامگان مشهد اعتقاد دارد که دلیل نتیجه نگرفتن این تیم فنی نبوده 
و  او  رفتن  کنار  درباره  تسنیم،  ورزشی خبرگزاری  خبرنگار  با  گفت وگو  در  هاشمی نسب  مهدی  است. 
خداداد عزیزی از هدایت تیم سیاه جامگان مشهد اظهار داشت: هر آمدنی رفتنی دارد و در این مقطع 
احساس کردیم نمی توانیم کمکی به سیاه جامگان کنیم. شرایط کاری سخت شده بود و صحبت کردن 
درباره مشکلات فایده ای ندارد. اگر بازیکن این تیم بودم، راحت صحبت می کردم، اما اکنون بهتر است 

حرفی نزنم.
وی افزود: درست است که در این مدت نتیجه نگرفتیم، اما از شکل فنی تیم راضی بودیم. بازیکنان 
را  تمرینات شرکت کرده و زحمت خود  به خاطر دوستی و معرفت شان در  بود  با همه مشکلاتی که 
کشیدند. برای فرار از قعر جدول نیاز به تمرکز داشتیم، اما ناخواسته با روح و روان بازیکنان ما بازی 
کردند. نمونه اش رضا شربتی بود که این همه حرف و حدیث در مورد او در بازی با تراکتورسازی پیش 
آمد. هر کسی با یک دیدی به اشتباه شربتی نگاه می کند، اما با جرات می توانم بگویم او جزو سه بازیکن 
برتر ما بود و در دیدار با تراکتورسازی هم نمایش خوبی داشت. اینکه چرا در آن صحنه توپ از کنار او 

رد می شود را باید در جای دیگری جستجو کنیم، نه اینکه به او وصله بچسبانیم.
سرپرست پیشین تیم سیاه جامگان در ارتباط با ناراحتی هایش از مسئولان باشگاه به دلیل پرداخت 
نشدن پول هتل محل اقامتش گفت: در آخرین لحظه خودشان هزینه هتل را پرداخت کردند. امیدوارم 
دوستان در ادامه راه به خواسته های خودشان برسند.هاشمی  نسب در خصوص اینکه آیا سیاه جامگان با 
تغییر و تحولات اخیر می تواند نتیجه کسب کند یا خیر، گفت: امیدوارم مشکلات شان حل شود و تغییر و 
تحولات در این تیم تاثیر خودش را بگذارد. شانس من و خداداد بود که نتوانستیم به سیاه جامگان کمک 
کنیم. من هم نتوانستم به خداداد کمک کنم. دلیل اینکه سیاه جامگان در این مدت نتیجه نگرفت، فنی 
نبود. همانطور که گفتم بازیکن سیاه جامگان بودم، راحت حرف می زدم، اما الان فکر کنم زمان خوبی 

برای حرف زدن باشد. برای تیم سیاه جامگان آرزوی موفقیت می کنم.

رجب زاده: الاهلی هم مانند العین تیم گردن کلفتی است
 تیم ما در کارهای دفاعی هم نظم خوبی دارد

کاپیتان تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان معتقد است که تیمش در بازی با الاهلی عربستان نیز کار 
سختی دارد.مهدی رجب زاده در مورد تساوی تیمش مقابل العین در اولین بازی از لیگ قهرمانان آسیا 
گفت: ما می دانستیم با تیم قدری بازی داریم و اگر می خواستیم در زمین حریف کمی نفوذ کنیم، با 
توجه به بازیکنان خلاقی که داشتند، ممکن بود ضربه بخوریم. به همین دلیل سعی کردیم از نیمه زمین 
فضاها را ببندیم و بین خطوط ما فاصله نیفتد. تا حدودی هم در نیمه اول موفق بودیم و البته میزبان 
چند فرصت روی توپ های ارسالی داشت که البته موقعیت های نصفه نیمه بود. وی ادامه داد: آنها نیمه 
دوم چیزی برای گفتن نداشتند و سعی کردیم تمام فضاها را در زمین خودمان ببندیم. آنها نتوانستند 
بازی کوتاه انجام بدهند و روی یک حفظ توپ خوب در نهایت گل زدیم. بعد از گل روی ضدحملات 
می توانستیم فرصت های بهتری ایجاد کنیم، اما توپ ها را لو دادیم و در لحظاتی که می توانستیم تیر 
خلاص را بزنیم، موفق نشدیم. متأسفانه گل مساوی را خوردیم ولی گرفتن یک امتیاز از نایب قهرمان 
بازی هم به بچه ها گفتم که  از  آسیا بد نبود.کاپیتان تیم فوتبال ذوب آهن همچنین تأکید کرد: قبل 
باید با حوصله و صبر بازی کنیم و هر چقدر زمان می گذرد می توانیم به گل برسیم که این اتفاق هم 
رخ داد. امیدوارم در بازی های بعد بتوانیم موفق باشیم. فکر می کنم مردم هم خوشحال بودند که یک 
امتیاز گرفتیم.رجب زاده درباره بازی تیمش برابر الاهلی عربستان در دومین هفته از لیگ قهرمانان گفت: 
این بازی را باید در عمان انجام بدهیم. شرایط الاهلی هم مثل العین است و آنها هم تیم گردن کلفتی 
هستند. با این حال تیم ما هم تیم منسجمی است، خصوصاً در کارهای دفاعی که نظم خوبی داریم. ما 
تلاش می کنیم که در این بازی هم به حریف گل بزنیم و این بار از گلی که می زنیم، محافظت کنیم. 

البته می دانیم که مقابل این تیم هم کار سختی داریم.

زمان بندی کامل مسابقات مقدماتی جام ملت های فوتبال بانوان آسیا اعلام شد
مسابقات مقدماتی جام ملت های فوتبال بانوان آسیا با حضور 19 تیم در 4 گروه برگزار می شود.

مسابقات مقدماتی جام ملت های فوتبال بانوان آسیا در 4 گروه و با حضور 19 تیم در کشورهای 
بانوان  فوتبال  ملی  تیم  اساس  برهمین  می شود.  برگزار  ویتنام  و  فلسطین  کره شمالی،  تاجیکستان، 

کشورمان در گروه D با تیم های ویتنام، میانمار، سوریه و سنگاپور همگروه است.
گروه بندی کامل مسابقات به شرح زیر است:

گروه A: اردن، فیلیپین، بحرین، امارات و تاجیکستا
گروه B: کره جنوبی، ازبکستان، هنگ کنگ، هند و کره شمالی

گروه C: تایلند، چین تایپه و فلسطین
گروه D: ویتنام، میانمار، ایران، سوریه و سنگاپور

برنامه کامل مسابقات گروه D که تیم ملی فوتبال کشورمان در آن با حریفان به رقابت می پردازد، 
به شرح زیر است:

دوشنبه 14 فروردین ماه 96
ایران – میانمار / ساعت 12:30

سنگاپور – سوریه / ساعت 15:30
چهارشنبه 16 فروردین ماه 96

سنگاپور – ایران / ساعت 12:30
سوریه – ویتنام / ساعت 15:3

جمعه 18 فروردین ماه 96
میانمار – سوریه / ساعت 12:30

ویتنام – سنگاپور / ساعت 15:30
یکشنبه 20 فروردین ماه 96

میانمار – سنگاپور / ساعت 12:3
ایران – ویتنام / ساعت 15:30
سه شنبه 22 فروردین ماه 96
سوریه – ایران / ساعت 12:30

ویتنام – میانمار / ساعت 15:30


